静电手腕测试仪

WRIST STRAP TESTER

使用说明 Instruction Manual

手腕測試:

- 1. 在测试仪后的电池槽内放入9V电池。
- 2. 插入香蕉夹以便使测试仪连接到地线夹。
- 3. 戴上手腕带,须紧贴着手腕。
- 4. 把地线接到手腕带上。
- 5. 按下仪器正面的测试板(图1),可看到发光二极管显示灯亮和听到声音讯号。
- (1). 若绿色 "GOOD" 灯亮,则接地系统安全,有声音讯号提示。
- (2). 若红色 "LOW" 灯亮,需检查手腕带与地线的电阻,当小于800千欧,这样会对人体有影响。
- (3). 若红色 "HIGH" 灯亮,请检查手腕带是否在手腕上戴紧,再检查手腕带与地 线的电阻确保地线无断裂。



規格:

| 显示灯 | 校验阻值 | |
|----------|-------------|--|
| 低(LOW) | 电阻小于800千欧 | |
| 正常(GOOD) | 800千欧≤R≤9兆欧 | |
| 高(HIGH) | 电阻大于9兆欧 | |

| 外部尺寸 | 80(宽)×40(高)×117(长)毫米(3.1×1.5×4.6inch) | | |
|------|---------------------------------------|--|--|
| 电源 | 9伏电池 | | |
| 地线 | 2m(8") | | |

注意:

如果经过大约50000次操作后,有听到声音讯号,而绿色 "GOOD" 灯仍然闪亮,请更换电池。

*以上规格如变更,恕不另行通告。

产品保修卡 (主卡) Repair Warranty (Principle)

| 产品型号: | Model: |
|-------|---------------------|
| 使用单位: | Customer: |
| 出厂编号: | Product No: |
| 出厂时间: | Date of Production: |
| 购机日期: | Date of Purchase: |
| 发卡人: | Issued by: |
| 由肠亚日起 | 提供 月保修 |

From the date of purchasing, we provide __months repair warranty

售后服务客户意见书 (副卡) After Sale Suggestion (Subordinate)

| | Tittor Gaio Gaggootion | (000010111010) | |
|-------------------------|------------------------|-----------------------------|--|
| 用户: Customer: | | | |
| 发出日期: | | 电话号码: | |
| 用户地址: Address: | | | |
| 经销商名称: Distributor: | | | |
| 票据号码: Invoice NO: | | 发票日期: Invoice Date: | |
| 产品型号: Product Model: | | - 机身编号: - Product NO: | |

保修条例:

- 1.用户须在购物后一个月内将保修登记卡副卡寄往本公司, 您方可享受我司提供的 免费保修。
- 2.保修产品时,保修卡和购机单据,若两者手续不全则不在免费保修范围。
- 3.产品凡因人为损坏、如:不按说明书操作使用、接入不适当电源或非经本公司维 修中心认可自行维修等、均不属于本保修范围。
- 4.保修期满后,为了能更持久完善地为您提供服务,我们将酌情收取成本费。

Warranty Terms:

- 1. The table for feedback from customers should be returned to our company within a month after the date of purchase. In this way, customers may enjoy one-month repair warranty.
- 2. Repair Warranty and Purchase Certificate should be presented. The warranty only applies when all the required documents are available.
- 3. The warranty does not apply when the equipment has received damage through abuse, carelessness, improper installation, accident or mishandling during shipment, connecting to improper line voltage, or has been serviced by anyone other than an authorized factory representative.
- 4. After the warranty period, we are ready to provide charged repair service, perfect as always.

尊敬的客户:

非常感谢您选用本公司产品,为了进一步改善产品质量和加强彼此之间的 交流, 敬请留下您宝贵的意见。

Dear Sir / Madam:

Thank you for purchasing our products. To improve our service and ensure the proper use of our products, please kindly write down your suggestions.

| 名称: Name of Product: | | |
|----------------------------|-------|--|
| 采购日期: Date of Purchase: | | |
| 建议: Your Suggestions: | | |
| 包装: Package: | | |
| 性能: | | |
| 其它: Others: | | |
| Othors: | 日期: | |
| | Date: | |

合格证

GUARANTEE CARD

本产品经检验符合技术标准 The product conforms to the technical standard QC

检验员 QC. **检验员** PASS

产品保修卡

Warranty card

本产品保修期自购买日起十二个月内 有效,凡属产品质量问题,凭本卡及收据 由本公司负责免费维修。我公司收到返修 机后,2个工作日内修好并返还给客户。

The warranty is valid in one year since the purchase of this, any quality problem found, please send back to us with courier fee to be collected, upon receipt of the returning unit, we will repair it and send back to customer within two working days.

注:本产品返厂维修时,必须附上保修卡, 否则将不予以免费维修,谢谢合作!

Notice:Please enclose the warranty card along with the returning product, or else we have the right to reject the repairing,thanks for your corporation.